
华东理工大学来华留学生优秀生奖学金申请表
Application form for ECUST Scholarship for International Students
1．基本情况 / Personal Information
	英文名
English Name
	
	中文名
Chinese Name
	
	照片
Photo

	国籍
Nationality
	
	出生日期
Date of Birth
	
	

	专业
Major
	
	学院
School
	
	

	学生类别
Student Status
	□ 本科生  Undergraduate student
□ 硕士研究生Master Degree Student
□ 博士研究生 Doctor Degree Student 
	

	是否奖学金生
Scholarship students or not
	□yes
□no
	上学年加权成绩
Weighted average score of the last academic year
	



2．申请理由 / Personal Statement
	1. 在学期间参加学院组织的活动情况（日期、活动名称、活动地点）
Taking part in activities organized by CIE（Date, Activity name, Place）
2. 在学期间获奖情况（日期、获奖名称、颁发单位）
Acquiring awards during the time of study（Date, Award name, Certificate unit）
3. 在学期间发表论文情况（第一作者或第二作者）
Publishing papers during the time of study（The first author or the second author）
4. 支撑材料（成绩单、获奖证书、发表论文封面请附在申请信息采集表中。）
Please upload the supporting materials to the online survey (Transcript, Award certificate, cover page of your published paper)
5. 请同时完成线上申请信息采集表。
Please fill out the online information collection form. 

	








申请人签字/Signature:                             日期/Date:                   
                                              



3．导师评分（研究生）/ Supervisor Score (Graduate students)
研究生导师评分由导师根据上学年学生在实验室表现、科研情况、组会出勤情况等综合打分，评分采用百分制，占评选权重20%。The graduate supervisor's score is given by the supervisor based on the student's performance in the laboratory, research situation, attendance at group meetings, and other comprehensive factors from the previous academic year. The scoring is on a hundred-point scale and accounts for 20% of the selection weight.
	导师评分The graduate supervisor's score：


导师评语The graduate supervisor's comments：



[bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK2]签字/Signature:                                   日期/Date:                                                                 



4．学院意见/ CIE Comments
	





                                            
学院负责人签字/Signature:                        日期/Date:                   


无论申请是否成功，所有申请材料恕不退还。
Please note all the application materials will not be returned.
